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1. Valg av møteleder, referent og valgnemd. 

 

Styret ved styreleder Helge ønsker velkommen til ordinære generalforsamling.  

Sted: Silda Skule Påskeaften kl 13.00. I et strålende vær møtte det 10 medlemmer med totalt 10 stemmer. 

 

Oppmøtte var: Hans Fure, Hermann Silden, Frank Silden, Reidar Wik, Tore Johansen, Gunnhild Rygg, 

Leif Magne Wik, 

Styret var fulltallig representert: Helge Silden, Merete Wik Silden og Alfred Silden 

 

Følgende ble enstemmig vedtatt: 

Helges som møteleder, Merete som referent. Valgnemnd; Monica Silden Christensen er villig til å være 

valgnemnd, hun trenger innspill fra generalforsamling.  

 

Planen er å erstatte styret en etter en i årene som kommer. Vi ser etter minimum 1 styremedlem med noe 

teknisk innsikt og som bor i lokalmiljøet, og som kan komme inn i tillegg til eksisterende styre, tidligst 

mulig. 

 

2. Ledningsnett plan for vedlikehold, utbedringer etc. 

Mattilsynet: Vi får fortsatt gode tilbakemeldinger på rutiner og kvalitet. 

 

Anlegg: Renseanlegget fungerer godt, og vatnet er fint med god kvalitet, men tidvis skifte på farge. Vi har 

fortsatt driftsutfordringer som i hovedsak skyldes lekkasjer, og liten vannmengde til spyling av filter. 

Dette fører blant annet til at filterene får ekstra belastning hvert år, noe som kan korte levealder for 

filtermasse og som får konsekvens for kostnader. Filterskylling er en utfordring og tapper mykje vatn.  

 

Tiltak for å øke vannmengde fra basseng ned til renseanlegg: 

 

Anlegget er ikke dimensjonert for dette, i dag er det et 2 toms rør som går fra øverste til nederste. Det 

ligger et 4 toms rør som kan koble begge basseng sammen og doble kapasitet i forhold til trykk, slik at 

dette blir godt for alle abonnementer. Det er lagt opp til dugnad for kobling av 4 toms rør. 

 

Jobben blir: Tappe ned bassenget, grave frem avsugeren og koble rørene sammen vha rørlegger. Vi vil 

kalle inn til dugnad. Innsats betales med kr 250,- per time. Vi trenger et par personer til graving. Håper å 

sette i gang i mai, juni. 

 

Intensjon er: Bedre kapasitet, lavere kostnader og jevnere trykk for alle ( i dag har abonnenter koblet på 

øverste redusert trykk når vi har lekkasjer. )  

 

Oppfordring er igjen å skifte klave på egen rørledning. Mange har skiftet klave. Oppfordring er igjen å 

skifte klave på egen rørledning. Styret ber om tbm fra alle som ikkje har funnet og byttet klaven. Vi har 

fått tbm fra Wenche Silden – dei leiter fortsatt. Grethe Wik har ikkje funnet den i Jonshaugen.  



 

Boenheter som har koblet seg av (og som har egen brønn) må også sikre sin tilkobling selv om denne er 

stengt. Vi ønsker tilbakemelding fra de også. 

 

Vassverket har god kapasitet for nye abonnenter, og blir betre ettersom lekkasjer stoppes og rørdimensjon 

økes. 

 

Kartet blir oppdatert etter hvert som vi finn rørledningene. Plan er at det vil bli satt GPS koordinator på 

klavene / punktene. 

 

Kommentar ellers vedr nett: Alfred og Helge har satt inn sonekoblinger, noe som letter arbeidet med å 

finne lekkasjer.  

 

Generalforsamling ba om å få tilsendt kart over rørledning sålangt. Beskrivelse av hovedledning:  

• Hovedledning 1 (det som tidligere var nederste basseng): Går fra renseanlegg og sørover til ca 

Murhaugen og nordover til ca. skulen.  

• Hovedledning 2 (det som tidligere var øverste basseng) Går fra renseanlegg og ca til Jon 

Johansen. 

 Vi skriver ca for hovedledning slutter der den går vesentlig ned i dimensjon.  

 

3. Økonomi: Regnskap 2022, årsavgift 2023.  

 

Antall medlemmer 2022:  

42 Hovedabbonnement. 3 naust.  

 

Inntekter:   2022 

 42 2500 105 000,00 

Årlig naust/bud 3 1000 3 000,00 
Andre inntekter: 3 årsabbonnement dekket av styrehonorar (utenfor 
kontoutskrift) 7 500,00 

Innbet Merete Wik Silden   1 221,00 

Sum inntekter:   109 221,00 

    
Utgifter:    
Drift 12 *1250  -15 000,00 

Filtra   -5 975,00 

S Tennebø Rør   -14 875,00 

Norsk Pumpeservice   -5 109,00 

Strøm   -4 250,00 

Driftsutgifet - lekkasje   -5 000,00 

Bjarte Våge AS   -12 778,00 

Mat Miljølaboratoriet AS   -4 971,00 

Add Secure   -1 436,00 

Retur dobbel betaling   -5 000,00 

Feil belastet giro   -1 199,00 

Omkostninger   -183,00 

Andre utgifter: 3 styrehonorar 9000-8000 (ikke kontoført)  -1 000,00 

Sum    -76 776,00 

    
Avsetning til filtermasse iht budsjett - satt over på egen konto.  
6 år a 7500   -45 000,00 

Denne økes i 2023 med kr 7 500 

 

2021: 

Inntekter 2021: 90 000 

Utgifter 2021 : 105 573 

Kommentar: Året 2022 kom i balanse etter underskudd i 2021. Dette som følge av økt årsavgift, og 

reduserte kostnadar. 

 

Forslag fra Styret:  



Opprettholde avgifter som 2022. Enstemmig vedtatt.  

Øke styrets honorar med kr 500,- til kr 3500. Enstemmig vedtatt. 

Opprette vipps- betaling. Enstemmig vedtatt. 

 

Budsjett 2023 

Inntekter  

Tilknytingsavgift kr 15 000 

Abonnentsavgift kr 2500,- Naust/sjøhus tilknyttet hovedabonnent som før kr 1000  

42 medlemmer a 2500 pluss 3 naust a 1000 = kr 108 000 

 

Utgifter 

Salttabletter     40 000 

Godtgjørelse driftsansvarlig   15 000 

Strømutgifter       3 000 

Uv lampe (2 år 5000 kr)     2 500 

Filtermasse(10 år 75 000kr)     7 500 

Rør, ledninger (frost, sprekk ol)  10 000 

Mat og miljø vannprøve (2 stk)    6 000 

Godtgjørelse styre    10 500 

Andre driftsutgifter (graving)     7 000 

 

Driftsutgifter Max    101 500 

 

4. Evt og innkomne saker:  

Styrets forslag: Styret – ved innspill fra Merete og Alfred foreslår for generalforsamling å vedta følgende:  

At styreleder Helge Silden i 2023 får tilkoble sitt naust/boenhet uten tilknytingsavgift, og årsavgift 2023. 

Dette som godtgjørelse for utallige timer med dugnadsinnsats fra oppstart i 2016.  

 

Dette ble enstemmig vedtatt med applaus fra generalforsamling. 

 

Benkeforslag:  

1) Vennligst spill inn hvis noen ønsker å ha en jobb med å grave. 

2) Legge ut oppfordringer og informasjon om dugnad på facebook på Sildasider.  

3) Lage en åpen dag med informasjon og visning av renseanlegget, gjerne som en del av dugnaden. 

 

Vedlegg: Bilde av styret, generalforsamling 2023 (fotograf Merete) Og prosjekt: «avsuger» som skal 

graves frem. 

 

Referat: Merete Wik Silden 30.04.23 

  

 



 


